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VAN DE REDACTIE 

 

Beste lezers, 

Een beetje aan de late kant valt de eerste editie van Noar Vurre van dit jaar door de bus.  

 

Helaas moeten we openen met In Memoriams n.a.v. het overlijden van twee leden, Hans Verlee 

en Jan van Drunen (Werkendam).  

Ook zijn in de achterliggende periode overleden: oud-lid Frans Romijn, oud-lid Henk Donkersloot, 

oud-lid en -bestuurslid Ties van Bergeijk, Bets Maat, echtgenote van oud-lid en -bestuurslid Ad 

Maat en mevrouw Lagrouw, echtgenote van oud-lid en -bestuurslid Wim Lagrouw. 

 

Verder vindt u in dit blad informatieve artikelen over personen en gebeurtenissen binnen de 

vereniging. Mocht u nog vragen of opmerkingen hebben, dan vernemen wij die graag. Mailen mag 

ook: noarvurre@vvalmkerk.nl. 

 

De redactie: Arie, Hendri en Nico 
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IN MEMORIAM HANS VERLEE 
 

Op 10 maart is, geheel onverwacht, Hans Verlee overleden. Een nieuwe klap voor de 

familie Verlee. Nog maar kort geleden moesten zij afscheid nemen van broer en zwager 

Jan. 

 

De familie Verlee. Een echte voetbalfamilie. Al 

vanaf het eerste uur betrokken bij onze 

vereniging. Vader Kees, opgegroeid aan de 

Gantelweg, maakte, samen met z’n broers 

Mijndert, Simon en Hannes, deel uit van één 

van de eerste, zo niet het eerste Almkerk 1 

elftal.  

Het gezin van Kees en Bertha groeide op aan 

de Veldweg. Later verhuisde het gezin naar de 

Ridderstraat in Almkerk, maar het bleven 

“polderjongens”. De Verleeën zijn met 

voetbalschoenen aan en een hengel op de rug 

op de wereld gezet. Met elkaar een balletje 

trappen bij de Watertoren. En als dat 

verveelde, laarzen aan en de polder in om te 

vissen. Vergunningen? Nooit van gehoord. De 

natuur is er van en voor iedereen. 

 

Hans was meer visser als voetballer. Daar 

maakten zijn broers gebruik van. De gevangen 

vis werd verkocht. De prijs werd bepaald. Hans 

moest ermee op stap. 

Na een uurtje of wat stond de familie vol 

verwachting voor het raam. “Hij is los” werd er 

in koor geroepen. En dan moest er natuurlijk 

geld geteld worden. Hoe het verdeeld werd? 

Dat blijft familiegeheim! 

Dat “venten” lag Hans wel. Als vereniging 

hebben we daar danig van geprofiteerd. 

Jarenlang was Hans “toplotenverkoper” in onze 

“Dubbel-op-verloting”. Dikwijls in tweestrijd 

met oomzegger René van Haaften. Spannend 

tot aan de laatste inleverdag. 

 

In het clubhuis hadden ze hun vaste stek aan 

de bar. Ik werd daar menigmaal naar toe 

geroepen. “Gerritje, kom es hier..” Ik moest 

dan tekst en uitleg geven, over de verhoging 

van de bierprijzen of over het aantal 

bonusloten in een boekje loten, of dat ze niet 

meer met het eerste mee zouden gaan als ze 

niet beter gingen voetballen. 

 

Opeens zakte het af. De binding met de club 

werd minder. Ze gingen niet meer mee naar de 

uitwedstrijden. “Er wordt niet meer over het 

Rad gedraaid”, “Het is niet meer gezellig”, “We 

kennen niemand meer uit het eerste”, dat 

waren de antwoorden als ik hen er eens naar 

vroeg. 

 

 Het ziek worden van broer Jan en het verloop 

van het ziekteproces heeft heel veel impact op 

Hans gehad. Als ik bij Hans informeerde hoe 

het met z’n broer ging, raakte hij sterk 

geëmotioneerd. Hans was zorgzaam en 

bezorgd. Het zal hem ongetwijfeld heel veel 

kracht hebben gekost. 

Wat moet het voor Arie en Adrie van Haaften 

een horrorscenario zijn geweest. 

Je gaat op zondagmiddag, zoals zo vaak, even 

op bezoek bij je broer/zwager. 

Je belt aan. En nog eens. “Die ligt te slapen”, 

denk je dan. Nog maar een keer proberen….De 

deur blijft dicht. “Heb jij de sleutel?”  “Nee, die 

ligt thuis”. Het zal toch niet…Arie racet naar 

huis. Met een bonkend hart open je dan de 

deur… Je ergste vermoedens blijken dan waar 

te zijn. Hans zit levenloos op de bank. Veel te 

jong……68 jaar oud. 

 

Beste familie Verlee. Namens de 

voetbalvereniging mochten Arie Verwoerdt en 

Gerrit van Drunen bij de afscheidsdienst van 

Hans aanwezig zijn. 

Wat hebben jullie op een liefdevolle manier 

afscheid van Hans genomen. 

 

Mag het Toon Hermans gedichtje, wat jullie op 

de rouwkaart hadden staan, ook jullie zelf tot 

troost zijn. 

 
Hans zal als clubman in onze gedachten blijven. 

 

Namens bestuur en leden van V.V. Almkerk, 

Gerrit van Drunen,  

erevoorzitter 
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IN MEMORIAM JAN VAN DRUNEN 
 

-Ruim 60 jaar een bedachtzaam lid van onze vereniging. 

-Bestuurslid en secretaris van onze vereniging in de periode 1966-1972. 
 

Het zal ergens midden januari geweest zijn. Op een vrijdag. Zo ongeveer bij het 

broodschap in de Albert Heijn. “Hee Gerrit” en direct werd ik op m’n schouder getikt. 

Verrast keek ik om….en zag het altijd vriendelijke, maar nu toch wel zorgelijke, gezicht 

van Janny Groen. “Jan loopt hier ook ergens. Ik ga hem zoeken, want hij is helemaal niet 

fit”. Weg was ze. Bij het soepschap kregen we elkaar weer in het vizier. Ik schrok. Jan 

zag er niet goed uit. Wit, één oog nagenoeg dicht, wat afwezig.. 

 

Janny doet het woord. 

“Jan heeft een 

hersenaandoening en 

dat heeft z’n 

uitwerking op z’n 

ooglid”. Ze waren 

druk aan het 

inpakken. De 

verhuizing naar een 

mooi nieuw 

appartement zat 

eraan te komen. Geen 

praatje, zoals 

gewoonlijk, over de voetbal. Dat voelde heel 

vreemd aan.  

Het zou onze laatste ontmoeting zijn. 

Op 1 maart kreeg ik een zorgelijk telefoontje 

van neef Goof Dalm, een zwager van Jan en 

Janny. Jan was met spoed opgenomen in het 

ziekenhuis. Werd daar ook nog eens getroffen 

door een hartstilstand. Wat kleine oplevingen 

daargelaten, was het van meet af aan duidelijk 

dat dit niet meer goed zou komen. 

Op zaterdag 18 maart kwam het appje binnen: 

“Jan van Drunen is vanmorgen om 10.15 u in 

alle rust overleden”. 

 

We hebben dezelfde achternaam. Toch zijn we 

geen familie. Maar de band met Jan en Janny 

voelde wel aan als familie. Niet zo 

verwonderlijk. Ik was bevriend met Harmen 

Groen. Jarenlang was ik getuige van het wel en 

wee bij de familie Groen. 

En in die zin ook getuige, en ook nog een beetje 

mede aanstichter, van de romance die tussen 

Jan en Janny ontstond. Met Jan kreeg ik 

contact toen ik op de Mulo zat. Jan zat op de 

MEAO. We fietsten nog al eens samen op. 

Gerrit Romijn was er ook bij. Onderwerp van 

gesprek? Je raadt het. De V.V. Almkerk! 

 

Jan kwam, als 19-jarige, in het Bestuur terecht. 

Hij volgde Adriaan de Graaf op als secretaris. 

Ik mocht zo af en toe, als jong ventje, aan het 

eerste ruiken. Tegen Jan zat ik dan te 

mekkeren dat het toch een schandaal was dat 

er bij Almkerk geen clubblad was. “Dan motte 

naar de ledenvergadering kommen”. was het 

antwoord. 

 Zo gezegd, zo gedaan. Op mijn manier maakte 

ik stampij in de vergadering. 

Ik kon in die tijd best een vervelend ventje zijn, 

vind ik nu van mezelf. ‘k Geloof niet dat 

voorzitter Gijs Werther er erg van onder de 

indruk was. Maar.. we kregen groen licht.  

Vanuit het bestuur werd Jan erbij gezet. 

Gedrieën, Eric Landman was er ook 

bijgekomen, konden we aan de slag. Niet dat 

dat zonder hobbels ging. Dat mocht Jan 

oplossen. De omslag en de advertentiebladen 

werden dubbel zo duur… 

 

En wat te denken van deze: Vol trots nam ik de 

eerste druk van de omslag mee naar school.  Ik 

liet hem zien aan de jongens van Kozakken 

Boys bij mij in de klas. Ik had er niet op 

gerekend dat meneer van Damme, leraar 

Nederlands, even mee keek. 

“Weet je wel Gerrit, dat het in goed Nederlands, 

niet De Voetbalpanorama, maar Het 

Voetbalpanorama is?” Zo, die kwam aan. Een 

linkse directe, rechtstreeks op de kin!! 

Uitgeteld en met knikkende knieën ging ik ’s 

avonds richting dorp om het aan Jan te 

vertellen. Bedachtzaam, zoals altijd, hoorde hij 

mijn verhaal aan. Vervolgens, dat gebaar was 

zo kenmerkend voor Jan, een wrijvende 

beweging naar z’n kin, om vervolgens te 

zeggen “Tja wat zullen we daar aan doen. Of 

liever gezegd…ik geloof dat we er niets aan 

doen. Iedereen heeft het hier toch al over “De 

Panorama”. En daar was de kous mee af. Ik 

denk niet dat het ooit de bestuurskamer heeft 

bereikt.  

 

We konden ons helemaal gaan richten op de 

verschijning van het eerste nummer. We 

zouden dat huis-aan-huis bezorgen. Door wie? 

Ja, dat was wel nog even een puntje. De 

draaiavond van muziekvereniging Nooit 

Gedacht bracht de oplossing. We waren daar 

als vriendengroep, inclusief Janny en Ada 

Groen. Jan van Drunen was ook van de partij. 

De ontwikkeling van de voetbalkrant werd 

vanuit huize Groen nauwgezet gevolgd. Dus 

hobbels en bobbels waren daar ook bekend. 
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Jan en Janny raakten met elkaar aan de praat. 

Kat in bakkie. De distributie, samen met de 

Meermarktfolder was geregeld. Daar was de 

kous nu eens niet mee af. 

De Meermarkt had meer te bieden, ontdekte 

Jan… 

De liefde kwam in het spel. Dat veranderde 

alles…werkelijk alles. Natuurlijk het hele leven 

van Jan en Janny moest nog geleefd worden. 

Er was Jan z’n carrière bij de Rabobank. Z’n 

nooit aflatende aandacht voor z’n gezin en later 

voor z’n kleinkinderen. Z’n werk voor de 

familie. Z’n werk voor de kerk. Z’n niet 

aflatende interesse voor z’n cluppie in Almkerk. 

Dit alles werd overvleugeld door zijn nooit 

aflatende bedachtzame liefde. 

 

 

 Lieve Janny, kinderen en kleinkinderen. Wat 

fijn dat jullie de LIEFDE bij het afscheid centraal 

hebben kunnen stellen. Er was zoveel van die 

liefde in de levenswijze van Jan terug te vinden. 

De woorden van Korintiërs 13 zijn dan ook 

zeker op z’n plaats: 

“Dit is dus waar het in ons leven om gaat: 

Geloof, vertrouwen en liefde. Maar het 

allerbelangrijkste is de LIEFDE”. 

 

Hier mogen jullie op vertrouwen. Eerst 

misschien maar een glimpje, dan steeds 

meer….maar het zal gebeuren. De LIEFDE van 

en voor Jan zal al jullie verdriet overstijgen. 

 

Namens bestuur en leden van de V.V. Almkerk, 

 

Gerrit van Drunen, 

vriend van de familie Groen, 

erevoorzitter van de V.V. Almkerk 
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VAN DE VOORZITTER 
 

Beste Blauw-witten, 
 
De ontknoping van het 

voetbalseizoen nadert. 
Hoewel de lente dit jaar wel 
erg lang op zich laat wachten 
toch altijd de mooiste 
periode van het seizoen. De 
komende weken worden de 

prijzen verdeeld. Daarna kan 
er lekker uitgebold worden 

op trainingen en vriendschappelijke toernooitjes. 
Wat is er nu lekkerder dan na een potje voetballen 
van een koud biertje te genieten in het zonnetje? 
Het vierde elftal heeft alvast het goede voorbeeld 

gegeven. Met op moment van schrijven 17 

overwinningen uit 18 wedstrijden hebben zij 
glansrijk het kampioenschap binnengehaald. 
Proficiat mannen! 
Ons vlaggenschip presteert heel behoorlijk in de 1e 
klasse. Na een klein dipje na de winterstop hebben 
zij zich goed herpakt en noteren op dit moment een 
keurige 6e plaats. De goede resultaten gaan vaak 

gepaard met aantrekkelijk spel waarbij getracht 
wordt de tegenstander met veel energie onder druk 
te zetten. Het tweede heeft zich helaas in een lastig 
parket gemanoeuvreerd. Met nog vier wedstrijden te 
gaan bezetten ze momenteel de laatste plaats. De 
verschillen zijn echter klein dus de mouwen 

opstropen en zo veel mogelijk van die 12 mogelijke 

punten binnenhalen, dan is handhaving nog 
mogelijk.  
Verder hebben onze dames een puike prestatie 
neergezet door de halve finales van de beker te 
bereiken. Deze werd helaas na verlenging verloren 
van FC Axel. Verlenging hoor ik u denken? Doen we 

daar nog aan in het amateurvoetbal? Normaal 
gesproken niet maar de scheidsrechter van dienst 
was daar blijkbaar niet van op de hoogte. Een muisje 
dat wellicht nog een staartje krijgt dus (zie artikel 
verderop in dit blad, red.). 

 

 Ook naast het veld is er de afgelopen maanden het 
nodige gebeurd. Zo is 31 maart de DNA bijeenkomst 
georganiseerd. Tussen de 40 en 50 leden hebben in 

een open discussie de staat en toekomst van de 
vereniging besproken. Onderwerpen als de 
samenwerking met Altena, de ambities op 
voetbalgebied en doorstroming van de jeugd naar de 
senioren zijn aan de orde gekomen. Op korte termijn 
staat er een vervolg gepland waarbij met een select 

gezelschap nog wat dieper op deze onderwerpen 
wordt ingegaan. Het doel van deze bijeenkomsten is 
onder andere om beter zicht te krijgen waar de 
prioriteiten in het beleid moeten liggen. Daarnaast 
om de betrokkenheid verder te vergroten. Erg 
positief is in ieder geval dat de aanwezigen Almkerk 

beschouwen als een gezellige vereniging waar de 

leden voor elkaar klaar staan. Dat is alvast iets om 
trots op te zijn maar er is natuurlijk ook nog genoeg 
te verbeteren en daar willen we als bestuur samen 
met onze leden graag werk van maken. 
Verder is ook de club van 50 van start gegaan. 
Inmiddels zijn er al meer dan 50 leden die zich 
hebben aangesloten. Teams en commissies kunnen 

zich bij de club van 50 melden met sponsorvragen. 
Wil je lid worden meld je dan bij één van de leden 
van de sponsorcommissie. Op dezelfde dag als de 
werving van Club van 50 leden stond ook een 
succesvolle Bingoavond op het programma. Arie van 
der Stelt ging er vandoor met de hoofdprijs: een 

rondvlucht boven Almkerk en de Biesbosch in een 2-

persoons vliegtuigje. Naast een hoop gezelligheid 
heeft deze avond ook een leuk bedrag voor de 
clubkas opgeleverd, waar we alle aanwezigen voor 
willen bedanken. Overigens had ook de BCA deze 
avond een activiteit. Zij zijn in de watten gelegd bij 
een wedstrijd van RKC.  

Er zijn bij een vereniging altijd zaken die blijven 
liggen en er  lijken altijd meer taken dan vrijwilligers 
te zijn. Deze dag met drie activiteiten die aan V.V. 
Almkerk gerelateerd zijn bewijst echter ook dat er 
bij onze club veel gebeurt en vele mensen hun 
handen uit de mouwen steken. Als jij hier nog niet 
bij hoort, maar best een handje wil helpen meld je 

dan bij mij of iemand anders van het bestuur.  

 
Hans Keller 
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BESTUUR EN COMMISSIES 
 

Secretariaat  
 
Overleden: 

Hans Verlee, Jan van Drunen (Werkendam) 
Nieuwe leden: 

Dyin Bijvelds, Xjen Bijvelds, Hossam Alahmad, 
Patrick Roubos, Valentino Tholel, Merel 
Branderhorst, Julian Smit, Evi van Vugt, Imme Schop 
Opzeggingen: 
Adriaan van den Oven, Sem Verheij 

 
Bij wie moet ik zijn voor……. 
 
KNVB-verzekeringen 

Heel veel leden weten niet dat ze als lid van V.V. 
Almkerk ook KNVB-lid zijn en daardoor via de KNVB 

zijn verzekerd voor schade die je oploopt tijdens 
een wedstrijd of training. 
De KNVB heeft voor haar leden twee collectieve 
aanvullende verzekeringen: de collectieve 
ongevallenverzekering en de 
aansprakelijkheidsverzekering. Bij 
ongevallen/incidenten moet altijd eerst de ‘eigen’ 

verzekering ingeschakeld worden. Keert deze 
gedeeltelijk of wellicht helemaal niet uit, dan kan 
men de collectieve verzekering van de KNVB 
inschakelen. B.v. als er bij een botsing een stukje 
van je tand breekt en je hebt zelf geen aanvullende 
tandartsverzekering, of je hebt een verzekering met 

9 fysiotherapiebehandelingen en het blijkt dat je 20 

maal naar de fysiotherapeut moet.  
Voor meer info hierover ga naar de volgende KNVB 
site: https://www.knvb.nl/assist/assist-
bestuurders/regels-bepalingen/knvb-
bepalingen/juridisch/verzekeringen 
Hier vind je 3 pdf-documenten: beknopte 

dekkingsoverzichten van de collectieve 
ongevallenverzekering en de 
aansprakelijkheidsverzekering en het 
Schadeformulier leden en officials voor Collectieve 
Ongevallenverzekering. 
Het formulier wijst zich vanzelf. Voor de gevraagde 
verklaring van de secretaris/penningmeester 

waaruit blijkt dat het voorval in kwestie tijdens een 
voetbalactiviteit heeft plaatsgevonden kun je 
wenden tot het secretariaat van de V.V. Almkerk. 
 
Coördinators pupillen en jeugd teams 
(jongens en meisjes) en 
vertrouwenspersonen. 

Ook hier wordt nogal eens naar gevraagd. Bij wie 
moet ik zijn als er problemen zijn in het elftal waarin 
mijn zoon / dochter speelt en je komt er met de 
trainer of leider niet uit? 
We hebben bij de V.V. Almkerk voor een aantal 
leeftijdsgroepen teamcoördinators. Wie dit zijn kun 

je terugvinden in het Clubblad op de Clubinfo pagina 
en op onze website onder Onze Club: 

https://www.vvalmkerk.nl/jeugdcommissie-2/. 
Hier staat ook vermeld wie onze 
vertrouwenspersonen zijn die gebeld kunnen 
worden bij b.v. pesten of ongewenste intimidatie. 

 Aanmelden nieuwe leden / Veel gestelde 
vragen. 
Kijk hiervoor ook op onze website onder Contact: 

https://www.vvalmkerk.nl/lid-worden/.  
 
 
Wedstrijdsecretariaat 
 
Uitstel van speeldata. 

Het seizoen loopt alweer naar het einde, maar is toch 
nog lang. Daar er veel teams bij zowel de eigen 
vereniging alsook bij de tegenstanders vaak kampen 
met te weinig spelers is het dit seizoen bijna een 
dagtaak geworden om alle verzoeken van 
wedstrijdwijzigingen te verwerken. Wordt er al een 

andere datum geprikt dan komt die ook niet altijd 

gelegen voor beide teams en dan moet er soms nog 
meerdere malen een andere datum worden 
voorgesteld voor beide teams kunnen. Het is al 
enkele malen voorgekomen dat ons eigen of het 
bezoekende team daardoor niet zijn opkomen dagen 
met een boete van bijna €100,- ten gevolge. En 
telkens als reden dat 1 van de teams niet compleet 

kan aantreden. 
Waar zijn toch alle spelers en speelsters gebleven die 
er aan het begin van het seizoen nog wel waren ? De 
beschikbare vrije inhaal zaterdagen zijn bijna 
allemaal ingevuld. De competitie van het 1e en 2e 
(schema 14 cat.A) lopen door t/m. 27 mei. Daarna 

volgt eventuele nacompetitie. Het 3e t/m. het 6e en 

de VR1 en VR2 spelen volgens schema 12 cat.B en 
daar is de laatste speeldag 20 mei. Daarna zijn er 
nog 3 inhaal zaterdagen t/m. 10 juni. Bij de MO20-1 
loopt de competitie fase 3 ook zelfs door t/m. 27 mei. 
Van de inhaalzaterdagen zijn al verscheidene 
zaterdagen ingevuld. Bij sommige verenigingen 

gaan zelfs 1 juni de velden al dicht voor onderhoud. 
Kortom, veel ruimte om te verzetten blijft er 
zodoende niet meer over. Dan moet er doordeweeks 
gespeeld worden en daar is ook niet iedereen 
voorstander van. Dus tracht die laatste zaterdagen 
aanwezig te zijn zodat we niet te veel meer moeten 
verzetten, die ruimte is er haast niet meer. 

 

Volgend seizoen. 
Zoals gebruikelijk wordt er elk jaar eind april / begin 
mei een leidersvergadering voor de lagere elftallen 
gehouden. Voor dat deze vergadering gehouden 
wordt dient er door de leiders een inventarisatie te 
worden gehouden wie in hun team volgend jaar 

blijven voetballen, wie er stoppen en of er mogelijk 
spelers bijkomen. Zoals het nu gaat is het een 
mogelijkheid dat we volgend seizoen geen 6 heren 
elftallen kunnen gaan inschrijven. We zien nu dat het 
6e de laatste weken vaak aangevuld moet worden 
door b.v. het 5e waarvan verschillende spelers dan 2 

wedstrijden achter elkaar spelen. Fijn dat er zoveel 
medewerking is, dat is weleens anders geweest, 
maar zo kunnen we naar mijn idee het volgende 

seizoen niet in. Ook bij de gehele dames en meisjes 
teams, die ook best aan het begin redelijk ruim in de 
speelsters zaten is het veelal een probleem om als 
er een vol programma is alles ingevuld te krijgen.  

 

  

https://www.knvb.nl/assist/assist-bestuurders/regels-bepalingen/knvb-bepalingen/juridisch/verzekeringen
https://www.knvb.nl/assist/assist-bestuurders/regels-bepalingen/knvb-bepalingen/juridisch/verzekeringen
https://www.knvb.nl/assist/assist-bestuurders/regels-bepalingen/knvb-bepalingen/juridisch/verzekeringen
https://www.vvalmkerk.nl/jeugdcommissie-2/
https://www.vvalmkerk.nl/lid-worden/
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Standen senioren. 
Het 1e is na een goede start tijdelijk wat ingezakt 
maar is aan het terug komen. Het 2e zal nog punten 

moeten halen om van de onderste plaats af te 
komen. Het 4e is intussen al kampioen geworden, 
daar lees je in een apart artikel nog meer over. De 
VR1 hebben nog een hele tijd mee gedaan voor het 

kampioenschap maar vonden hun Waterloo tegen 
de dames van DESK die waarschijnlijk het potje 
gaan uithalen. Hebben wel de halve finale van de 
beker gehaald en moeten nog 29 april penalty’s 
nemen op neutraal terrein. Ook daarover meer 
elders in dit blad. Verderop de huidige standen t/m. 

22 april. 

 
Bij bovenstaande totaalstand moet wel worden 
opgemerkt dat het 1e  team in een poule van 13 

teams speelt, het 2e in een poule van 14, het 3e en 
4e in een poule van 11 en de VR2 in een poule van 
7. Overige teams spelen in een poule van 12. 
 
Inschrijvingen komend seizoen. 
Volgend seizoen zal met de inschrijvingen zorg 

gedragen worden dat het 1e en het 2e niet meer 
tegelijk hun uit- en thuiswedstrijden spelen. Hier 
zijn best veel opmerkingen van gekomen dat de 
supporters de ene week 1e en 2e kunnen kijken en 
de andere week alleen lagere elftallen bekeken 

kunnen worden. Ook de kantine omzet heeft daar 
onder te lijden al is het aantal bezoekers die naar 

het eerste komen kijken de laatste jaren jammer 
genoeg wel aan het afnemen. 
 
Voorlopig oefenprogramma komend seizoen. 

 
Als er nog teams zijn die een oefenwedstrijd willen 

geef dit dan tijdig aan. Voor de jeugd graag opgeven 
aan Frederike. 
 
Voor het 2e worden nog wedstrijden gezocht. Dit 
gaat gewoonlijk in overleg met de trainer en/of 
leider maar die stoppen beiden aan het eind van het 
seizoen. Afgesproken is daar toch al wat 

oefenwedstrijden voor op te zoeken anders zijn 
straks de meeste mogelijke tegenstanders voorzien.  
 
Finales Altenacup is nog niet bekend waar deze 
gehouden gaan worden.    
Op 16 juni a.s. wordt in Almkerk wederom het 
waterbouwcuptoernooi gespeeld. Dit is vorig jaar 

gewonnen door de Klerk en die mogen het weer 
organiseren.   
1 juli wordt weer het Arie Verwoerdt mixtoernooi 
georganiseerd.  

Arie Verwoerdt 
 

 Kantinecommissie 
 
Wijnpreuvenement 

Dat we bij de V.V. Almkerk niet over 1 nacht ijs gaan, 
bewijst wel het in de kantine gehouden wijn 
preuvenement. Daar de huidige tijdelijke 
kantinebeheerders niet gehinderd worden door enige 

kennis of ervaring over wijn, is een groepje dames 
die wel een goede smaak hebben een aantal wijnen 
en rosé wezen proeven, zodat we het assortiment 
kunnen gaan aanpassen aan de goede smaak van de 
testers. De dames Marian Tolenaars, Hannie Vink, 
Adrienne van der Meijden en Tess Eckhardt hebben 

eerst op donderdagavond geproefd maar waren nog 
niet overtuigd, dus ook de woensdag daarop hebben 
ze met grote zorgvuldigheid geproefd en een keuze 
kunnen maken voor de droge witte en de rosé. Deze 
zijn ook al besteld. Daar we echter nog een aantal 

flessen van het vorige merk hebben staan zullen we 
die eerst op moeten maken. De nieuwe wijnen zullen 

we wel wat duurder moeten maken daar ook de 
inkoop wat duurder is. 

 
Statiegeld 
Zoals bekend wordt er sinds 1 april ook statiegeld op 
blikjes geheven. Het statiegeld is €0,15, omdat de 
inkoopprijs daardoor omhoog gaat, verhogen we 
m.i.v. 6 mei ook de verkoopprijs van blikjes met 
€0,15.  

De petflesjes worden al netjes gescheiden van het 
overige restafval. Deze gaan in een grote plastic zak 

en worden bij de Sligro ingeleverd. Blikjes mogen in 
dezelfde zak. 
De blikjes kunnen buiten in de oranje container 
worden gedeponeerd, of binnen aan de bar worden 
afgegeven. Daar kun je desgewenst ook het 

statiegeld terug krijgen. Blikjes wel in de juiste vorm 
inleveren, dus niet platgetrapt of ingedeukt. 
 
Tent 
Voor de Waterbouwcup en het mixtoernooi is een 
tent op het terras gewenst, omdat we met eventueel 

slecht weer niet iedereen in de kantine kunnen 
bergen. Gedacht wordt aan een tent van 12 x 6 
meter zodat er ook ruimte overblijft om in de zon te 

zitten. De beoogde tent is vrij snel op te zetten en 
kan indien gewenst ook snel worden weggehaald. De 
tent blijft in elk geval tot na het mixtoernooi van 1 
juli staan, mogelijk nog langer. 
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GOEDE OPKOMST BIJ DNA-BIJEENKOMST 

 

Tijdens de laatste ALV kwam naar voren dat er veel goed gaat binnen onze vereniging, maar dat we 
ook met veel uitdagingen te maken hebben. Tijdens die vergadering is de behoefte uitgesproken 
om met leden, vrijwilligers, supporters, sponsoren en bestuur in gesprek te gaan over wie we zijn 
en waar we naar toe willen als vereniging. Oftewel: over het DNA van onze club. 
De betreffende bijeenkomst vond plaats in de voetbalkantine op vrijdag 31 maart en kende een 
prima opkomst met ruim 40 personen uit alle geledingen van de club. De avond werd begeleid door 
Johan Vermeulen van NOC/ NSF. 

 

Johan trapte af met een rondje door de kantine en 

vroeg aan enkele aanwezigen “Wat maakt Almkerk 
nou zo’n bijzondere club?” Veel gehoorde reacties 
waren: saamhorigheid, gezelligheid (veel 
feestavonden) en het grote aantal vrijwilligers. 
 
Aan enkele bestuursleden werd gevraagd welke 

uitdagingen zij zien. Daaruit kwam o.a. naar voren 
dat we ondanks de vele vrijwilligers nog genoeg 
onvervulde functies hebben, er relatief veel 
jeugdspelers afhaken bij de doorstroom naar de 
senioren en dat het moeilijk is om met ‘eigen 
jongens’ het 1e elftal op 1e klasse niveau te houden. 
Verder werd uiteraard de samenwerking met Altena 

benoemd. 
 

 
 
In tweetallen werd gesproken over wat voor 
vereniging we zijn. Daar werden positieve zaken als 
(wederom) de saamhorigheid benoemd en de 
bereidheid om iets voor de vereniging te doen, maar 
waren er ook kritische noten te horen. Het is 

tegenwoordig best leeg in de kantine, vooral op 
donderdagavond, terwijl we juist een sociale 

ontmoetingsplaats zijn. 
 

 M.b.v. gespreksleiders gingen we vervolgens uiteen 

om in groepjes te brainstormen over de toekomst, 
over onze droom.  
Zonder volledig te zijn, kwamen daar de volgende 
wensen en ideeën uit: 
- Een team Almkerk/Altena O23 in B-categorie om 

de jeugd te behouden. 

- Meer investeren in de jeugdopleiding, ook 
financieel. 

- De jeugd betrekken bij het organiseren van 
feestavonden. 

- Jeugdspelers bij de seniorenteams 3 t/m 6 
betrekken. 

- Meer eigen jeugd in het 1e elftal, aangevuld met 

voetballers uit de eigen regio. Desnoods een 
klasse lager. 

- Een fusie met Altena zou mede een oplossing 
kunnen zijn voor het voorgaande punt. 

- Een fusie met Altena is prima als dat voor beide 
verenigingen goed is. 

- Vrijheid in overstappen tussen Altena en 

Almkerk. 
- Geen clubjes meer binnen de club, maar 

verbinding tussen de teams. Ook met het 1e 
elftal. 

 
Tot slot deed Johan Vermeulen de oproep voor 

vrijwilligers om verder aan de slag te gaan met de 
uitdagingen. Maar liefst 15 personen hebben zich 
daarvoor aangemeld! 
 
Wordt vervolgd… 

Arjan Kant 
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CALAMITEITENPLAN 
 

Tijdens calamiteiten in 2022 bleek dat niet iedereen op de hoogte was van de handelswijze bij calamiteiten. 

Ook bleek dat aanpassing van de procedure noodzakelijk was, daarom is onlangs een “calamiteitenblad” 

uitgekomen, waarin staat wat te doen bij een calamiteit en waar e.e.a. te vinden is. Het blad ziet er als volgt 

uit: 

 

CALAMITEITENBLAD V. V. Almkerk, zie PLATTEGROND op ACHTERZIJDE 
 

Voetbalvereniging Almkerk 
Sportlaan 1 
4286 ES  Almkerk     
Tel. 0183 401802 
 

Politie, Brandweer, Ambulance tel. nr. 112 
Huisarts tel. nr. 0183 40 90 90 

 
AED is gemonteerd aan de garage links bij de hoofdingang vanaf de Sportlaan. 
Bij reanimatie te allen tijde eerst Ambulance bellen en daarna reanimeren. 
 

Brancards 
- Scheidsrechterruimte hoofdgebouw 

- Kassa ruimte nieuwbouw 

 
EHBO-koffers 

- Ballenhok (koffer groot) 

- Kantine (koffer klein) 

- Keuken terreinploeg (koffer klein). Kastje boven aanrecht  

- Bestuurskamer (koffer groot) 

 

Toegang ambulance naar complex. Via het grote hek bij de Sportlaan. Hek is meestal niet op slot, indien 

wel dan algemene sleutel gebruiken. 
Toegang ambulance naar de velden. Zie hierboven, vervolgens het grotere hek (bij de kassa) naar het 
hoofdveld, indien op slot gewoon opendrukken. Ambulance kan langs het hoofdveld naar de andere velden. 
Toegang ambulance via hek bij het zanddepot. Sleutel in brandweersleutelkastje in ballenhok. 
 
Achterzijde: 
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HOE STAAN HET 1E EN 2E ELFTAL ER VOOR? 
 

De redactie vroeg Rutger Versteeg, voorzitter van de TC, om wat informatie te geven 

over de resultaten van de selectieteams, over de (nieuwe) samenstellingen en zo 

mogelijk over de samenstelling van de commissie.  
 

“Op het moment van schrijven van dit stukje 

(Goede Vrijdag) staat ons 1e elftal op een 

prima 7e plaats in de competitie”, aldus 

Rutger. “Zij maken een goede kans op 

lijfsbehoud en als het nog meezit is zelfs de 

top 5 in beeld. Ons 2e elftal staat 12e en die 

hebben het dit seizoen moeilijk. Zij zullen nog 

wat stappen moeten maken voor 

klassenbehoud. Ook zijn wij druk bezig met 

het samenstellen van de selectie en de staf.”  

 

Toevoeging redactie (we moesten de 

verschijning van Noar Vurre door 

omstandigheden even uitstellen): Op 

Paaszaterdag won het 1e de inhaalwedstrijd 

tegen DTS’35 in Ede (nummer drie op de 

ranglijst) met 1-2 en klom daarmee naar de 

zesde plaats. Een week later werd met 2-0 

verloren bij Bennekom, maar de zesde plaats 

werd behouden. Na 0-0 tegen Sliedrecht werd 

het weer de zevende plaats. In mei resteren 

nog drie duels tegen concurrenten, waarin het 

rechtstreekse klassenbehoud dus nog moet 

worden veiliggesteld. 

Het 2e zakte, na drie nederlagen, zelfs naar de 

laatste plaats en moet – vooral door verlies 

tegen Sliedrecht 2 - inmiddels echt rekening 

houden met een (rechtstreekse) afzink naar de 

reserve eerste klasse. 

 

In het kader van een strakkere piramide vindt 

er in dit en volgend seizoen een versterkte 

degradatie plaats bij de standaardteams. Uit 

klasse 1D, waarin Almkerk uitkomt, 

degraderen de nummers 12 en 13 

rechtstreeks en spelen de nummers 10 en 11 

(op 3, 10 en 17 juni) nacompetitie met de 

periodekampioenen van 2G en 2H voor één 

plaats in de eerste klasse. Uit de reserve 

hoofdklasse degradeert de nummer 14 

rechtstreeks en spelen de nummers 12 en 13 

nacompetitie. 

 

Ontwikkelingen 1e team 

Rutger: “De trainers Vincent de Klerk en André 

Hoogink hebben hun contract met een jaar 

verlengd. Dave van der Westen stopt als leider 

in verband met zijn drukke werkzaamheden. 

Voor hem zijn wij op het moment van schrijven 

nog op zoek naar een vervanger; er lopen 

inmiddels gesprekken. 

 Verzorger Arno Vos, keeperstrainer Ruud 

Verberk, materiaalman Kees van der Plas en 

assistent-scheidsrechter John Kant zullen 

volgend seizoen ook weer onderdeel uitmaken 

van de staf. Remy Roodenburg gaat stoppen als 

assistent-trainer en als speler. Andere mutaties 

zijn: Jonathan van Eerd gaat naar Be Ready en 

Dylan den Exter gaat naar Baronie. Areano van 

Seters vertrekt naar Wilhelmina ‘26 en Luqman 

Dawitt heeft aangegeven te vertrekken, maar 

het is nog niet bekend waar hij heen gaat. 

Doelman Kevin Noorloos gaat in een lager elftal 

spelen. Janno Swart gaat een half jaar stage 

lopen op Aruba en daarna afstuderen, dus daar 

kunnen we een seizoen ook niet op rekenen. 

 

Ondertussen zijn er ook spelers die hebben 

aangegeven Almkerk te komen versterken. 

Daan Rijppaert komt van Alblasserdam. Daan 

is een 24-jarige linksbenige verdediger die ook 

op het middenveld uit de voeten kan. Daan is 

fysiek sterk en heeft een uitstekende pass in 

zijn linker been. Melvin van den Heuvel van 

Meerkerk zal onze aanval komen versterken. 

Melvin is een creatieve aanvaller die op 

meerdere plekken voorin uit de voeten kan. We 

zijn ook heel blij dat Quinten Eugenia na een 

jaar Sliedrecht weer terugkomt bij Almkerk. 

Uiteraard versterkt Quinten ook onze aanval.”  
 

Ontwikkelingen 2e team en jeugd 

Hierover weet Rutger te melden: “Antoine 

Hoevenaren keert volgend seizoen terug naar 

het 1e elftal van Dussense Boys, waarvan hij 

eerder al trainer was. Wij wensen hem daarbij 

veel succes. Arjan Kant en Tonnie Muijen gaan 

stoppen als leiders. Er is een vacature 

opengesteld voor de functie van trainer van 

het 2e elftal. Inmiddels zijn er ook al 

meerdere gesprekken geweest voor de 

invulling van de staf van het 2e elftal. 

Afgelopen tijd hebben Danny Hoefnagel van 

SCO en Maxwell de Kort van Real Lunet hun 

interesse aangegeven in onze club. Beide 

spelers zijn nog heel jeugdig. Danny is een 

razendsnelle aanvaller die tweebenig is en 

Maxwell een fysiek sterke rechtsbenige 

verdediger. Zij hebben allebei een aantal 

proeftrainingen mee gedaan met onze 

selectie. Dit was naar ieders tevredenheid 

waardoor zij toegevoegd worden aan de 

selectie.  
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Vanuit de eigen jeugd kunnen we dit seizoen 

helaas geen spelers toevoegen aan de selectie. 

Dit betreuren we ten zeerste. Hierdoor komt 

het voorgenomen aantal spelers in de selectie 

vanuit ons eigen dorp onder druk te staan. Dit 

gegeven is onlangs ook besproken in de DNA-

bijeenkomst met bestuur en leden. Hier zal 

een vervolg op komen en we verwachten dat 

daar visie en beleid op langere termijn uit 

voort zullen vloeien. Dit zal verder reiken dan 

alleen het technisch beleid.” 

 

Tenslotte merkt Rutger verheugd op: “Het 

allermooiste nieuws, wat wellicht wel als 

eerste genoemd had mogen worden, is dat 

Toon van Drunen weer volop meetraint en zijn 

wedstrijden meespeelt bij het 1e en het 2e! 

Verder zijn er nog enkele spelers die twijfelen, 

maar de selectie van het 1e en het 2e zal 

grotendeels intact blijven. Er wordt nog 

gekeken of er spelers doorgeschoven kunnen 

worden van het 2e naar het 1e. We hopen zo 

snel mogelijk duidelijkheid te hebben over de 

volledige invulling van staf en selectie van 

beide teams.”  

 

 Toevoeging redactie: Inmiddels is bekend 

geworden dat Rutger Versteeg de nieuwe 

trainer/coach van het tweede elftal gaat 

worden. Na positieve gesprekken met de 

spelers gaat hij zijn eigen voorkeur om weer 

echt op het veld te staan voorrang geven. 

Daarbij gaat hij ook de benodigde cursus 

volgen. De rest van de staf moet nog worden 

ingevuld. 

Met ingang van het nieuwe seizoen zal Rutger 

zijn taken als voorzitter van de Technische 

Commissie in verband hiermee gaan afbouwen. 

Een ander lid van de TC, Dave van der Westen 

heeft zijn taken binnen de commissie al op een 

laag pitje moeten zetten vanwege drukke 

werkzaamheden. Hans Keller verricht als TC-lid 

nog uitsluitend “special cases” en wil voorrang 

geven aan zijn voorzitterschap van de 

vereniging. Hieruit moge duidelijk zijn dat 

Jeroen Kroon en de commissie wel een stevige 

injectie mogen krijgen. In dit kader zal, als 

uitvloeisel van de DNA-bijeenkomsten, voor de 

toekomst een duidelijke beleidsvisie worden 

ontwikkeld. Leden die op dit vlak willen 

meedenken of zich mogelijk kandidaat willen 

stellen, kunnen zich –zo geeft Rutger aan– 

melden bij Hans Keller. 

 

Hendri 
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ALMKERK 4 ONGESLAGEN KAMPIOEN! 

 

 
Op zaterdag 15 april slaagde het 4e elftal er in om het kampioenschap in hun klasse te behalen. De uitwedstrijd 

in Dordrecht tegen EBOH 3 werd met 0-5 gewonnen, waarmee de ongeslagen status werd uitgebreid en de titel 
kon worden gevierd. Met een prachtige score van liefst 49 punten uit 17 wedstrijden waren de Almkerkers al 
lang uit het zicht van de concurrentie. Een uitstekende prestatie, waarmee wij als redactie het hele team van 
harte feliciteren. Het kampioenschap werd op grootse wijze gevierd, met twee dj’s in de kantine en de speciaal 

gecharterde partybus.  
 

 
SLIJTAGESLAG IN AXEL: VROUWEN 1 PAS GEKLOPT IN MINUUT 119 

 

Onder grote belangstelling speelde het hoogste vrouwenteam van Almkerk/Altena op Paaszaterdag 
in het verre Axel de halve finale van de districtsbeker. Het werd een wedstrijd vol strijd en passie, 

waarin uiteindelijk de thuisploeg in de laatste minuut van de verlenging uit een in eerste instantie 
afgeslagen corner de zege toch nog wist te grijpen (1-0). 
 

Tijdens de lange busreis schatte trainer Peter van 
Dalen de kansen 50/50: “De ploegen zijn aardig aan 
elkaar gewaagd, beide staan op plek twee in hun 
vierde klasse. We zullen top moeten zijn en veel 
strijd moeten leveren. We gaan wel ons eigen spel 
spelen (4-3-3), maar laten we vandaag ook vooral 

genieten. Vergeet niet dat heel veel meiden voor 
het eerst met deze jonge ploeg en veel aanhang op 
pad zijn, dat is op zichzelf al een geweldige 
ervaring. Afgelopen woensdag werd voor de 
competitie de inhaalwedstrijd tegen DESK gespeeld, 
waarbij we dit seizoen pas onze eerste nederlaag 

leden. Onze laatste vrouw, Daniëlle van Buuren, 
raakte daarbij helaas flink geblesseerd en 
vanochtend meldde haar vervangster Nienke 
Verbruggen-van der Meijden zich ziek af. De jonge 
Esmee Muijen zal daarom vandaag de defensie  
 

 leiden. De basis bestaat vandaag uit 3 Nieuwendijkse 
vrouwen en 8 Almkerkse”, verklapte Peter mij nog.  
 
De busreis was overigens voortreffelijk 
georganiseerd, mede door bijdragen van de 
Businessclub, de supportersvereniging en enkele 

anonieme sponsoren. Ook “Faapies Fruit” zorgde 
voor een mooie bijdrage in natura. Nadat Albert 
Haars van “Almei Tours” de bus om acht uur startte, 
kon iedereen meteen gaan genieten van een luxe 
ontbijtpakket. Op de plek van Nienke na was de bus 
afgeladen vol. Op de terugreis bleken er voldoende 

alcoholische versnaperingen aanwezig en bleek de 
uiteindelijke nederlaag snel verwerkt en werd er - 
onder aanvoering van vooral Leonie van Suijlekom 
en Sterre Boere – flink feestgevierd.  
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De aanhang zorgde voor spandoeken en vuurwerk, 
waarna Sterre Boere met 
een lobje en een schot 

meteen voor de eerste 
kansen zorgde. Pas na 
twintig minuten werd Axel 
gevaarlijker, met onder 

meer een schot op de paal. 
Libero Esmee Muijen 
moest duidelijk wennen 
aan de haar toebedeelde rol en greep een aantal 
keren wat aarzelend in. Naarmate de wedstrijd 
vorderde groeide de pas 19-jarige Almkerkse in 

haar rol en leidde zij de verdediging rustig en koel. 
Beide ploegen deden lange tijd weinig voor elkaar 
onder, al leken de Zeeuws-Vlaamsen vooral aan de 
bal wat dreigender.  
 

Na de rust (0-0) werd de druk door de thuisploeg 
verder opgevoerd. Invalster Nienke Veth werd door 

de trainer wat naar achteren gedirigeerd, waardoor 
het systeem in 4-4-2 wijzigde, met Indy van Dalen 
en Sterre Boere voorin loerend op de kansen. Op 
het middenveld werkten vooral Isabella Jansen en 
Leanne Scherff zich elk  drie keer een slag in de 
rondte. Kwam de bal er toch doorheen, dan stonden 
er altijd nog de onvermoeibare Aline van Brink en 

routinier Lisa Verwoerdt.  

Het publiek, waaronder Almkerks feestartiest 

Johnny Gold, genoot zichtbaar. In de 75e minuut 
ranselde keepster Marissa van Noorloos een 
dreigend schot uit de hoek, waarna de reguliere 
speeltijd werd afgesloten met een 0-0 eindstand. 
 

Vervolgens zou de wedstrijd (moeten) worden 
beslist door penalty’s. Fotografen stonden al klaar, 

Marissa had al plaatsgenomen in het doel, tot er 
opeens toch werd besloten om te gaan verlengen. 
Gezegd moet worden dat de vrouwen van Axel er 
op het oog net iets minder doorheen zaten dan de 
onzen. Alles bij elkaar duurde het oponthoud echter 
wel een kwartier en zo was er onbewust een kleine 
adempauze. In de eerste minuut van de verlenging 

produceerde Lisa Verwoerdt een gevaarlijke kopbal. 
In de tweede verlenging kwam Indy van Dalen op 
snelheid nog enkele malen tot voorzetten, maar 
deze belandden alle in de handen van de Axelse 
keepster. Met nog één minuut op de klok kwamen 
de strafschoppen alsnog in zicht.  

Een half afgeslagen corner werd weer voor het doel 
gebracht, waarna onze doelvrouwe van dichtbij - tot 
grote teleurstelling van alles wat blauw-wit-oranje 
was - alsnog werd geklopt. Axel plaatste zich 
juichend voor de finale op 3 juni in Andel. 
 

 Na de douche overheerste bij aanvoerder Lisa 
Verwoerdt vooral een gevoel van tevredenheid en 
was de teleurstelling weggespoeld. “Iedereen heeft 

er keihard voor gewerkt”.  
Trainer Peter van Dalen blijkt het vooraf goed te 
hebben ingeschat 
en was na afloop 

vooral een trotse 
trainer. “We 
hebben met z’n 
allen volop strijd 
geleverd, het 
dubbeltje viel net 

niet onze kant op, 
maar we mogen 
genieten van de 
geleverde 
prestatie en de 

gehele sfeer en 
ambiance op deze 

dag. 
Als ik realistisch ben, dan was Axel over het geheel 
genomen ook net iets sterker en heeft daarmee 
uiteindelijk dus ook verdiend gewonnen.” 

 
Aanvulling 
De KNVB bleek het achteraf toch niet eens met de 
toegepaste verlenging en verklaarde de uitslag 
ongeldig! Op zaterdag 29 april om 16.30 uur werd 

daarom alsnog een strafschoppenserie vastgesteld, 

nu op het veld van De Fendert in Fijnaart. 
Albert Haars stelde zichzelf plus een touringcar 
belangeloos beschikbaar. Lisa Verwoerdt benutte – 
na de gewonnen toss – de eerste penalty, waarna de 
Zeeuwsen direct misten. Een goede start, welke 
Leanne Scherff meteen veel vertrouwen op een 

goede afloop gaf. Zij schoot vervolgens onberispelijk 
raak. Helaas kon de voorsprong niet worden 
vastgehouden. Axel haalde met 4-3 alsnog de finale 
van de districtsbeker, deze keer wel volgens de 
reglementen. Niettemin leverden de Almkerk/Altena 
vrouwen een prima prestatie, beleefden zij een 

unieke ervaring en bezorgden zij hun supporters ten 
minste twee mooie voetbaldagen. 
 

Hendri 
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JEUGDSPELER IN BEELD 
 
In deze editie van Noar Vurre stellen wij wederom een jeugdspeler aan u voor. Deze keer valt de 

eer te beurt aan Luuk Geerts. Luuk is de zoon van Charles en een kleinzoon van opa Cees en tevens 

een neefje van Corstiaan, allemaal lid van de vereniging. Daarnaast zijn er nog meer familieleden 
lid van de VV Almkerk.  
 

 
 
Luuk, wil je jezelf nog verder voorstellen aan de 
lezers? Je bent 11 jaar. Heb je nog broertjes of 
zusjes? En huisdieren? Wat doe je naast het 
voetballen? Welke school en klas zit je, wat wil je 
later worden? Welke zijn je hobby’s?  
“Ik heb een zus, Lieke en die is 14 jaar. We hebben 

twee katten, Flits en Tess.  
 

 Naast voetballen vind ik het erg leuk om op de 
trampoline te springen en verder speel ik graag 
buiten en houd ik ook van gamen. Ik zit in groep 7 
van d’Uylenborch. Later wil ik graag politieagent of 

brandweerman worden.” 
 
In welk team speel je? Wanneer ben je gaan 
voetballen? Wat ben je voor type speler en welke 
positie speel je? Wat zijn je ambities als voetballer? 
Heb je ook een favoriete club en/of speler? 

 “Ik speel in de JO12-2 en ben daar de keeper. Ik zit 

al vanaf mijn vijfde op de voetbal. Mijn vader is altijd 
mijn trainer/leider geweest. Dat is tie nu nog, samen 
met Henry Schaap en Bram Koolstra.  
Mijn trainers zijn nu Janno Swart en Milan 
Schreuders. Van Twan van der Stelt krijg ik 
keeperstraining.  

Mijn favoriete club is Ajax natuurlijk! Mijn 
slaapkamer is ook helemaal in Ajax-kleuren en er is 
arenabehang op de muren geplakt. Mijn favoriete 
speler is Manuel Neuer, want die kan gewoon heel 
goed keepen. Zelf wil ik wel heel graag in het 1e van 
Almkerk komen.” 
 

Op zaterdag zie ik je regelmatig aan het voetballen 

op de club, af en toe kom je dan binnen bij je vader 
die dan met teamgenoten uit het 6e aan de bar zit. 
Doe je dat altijd op zaterdag? Of zijn er ook andere 
dingen?  
“Het liefst doe ik dat iedere zaterdag, want dan kan 

ik lekker voetballen en spelen met mijn vrienden. Af 
en toe ga ik bij mijn vader dan wel wat te drinken 
halen hoor. Mijn vader is natuurlijk altijd bij mijn 
wedstrijden en als mijn moeder niet hoeft te werken, 
komt ze ook kijken. Soms komt mijn opa ook 
kijken.” 
 

Luuk, bedankt voor het interview en een mooie 
carrière bij Almkerk toegewenst. 

Hendri 
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IN GESPREK MET EEN MARKANTE ALMKERKER 
 
In ieder dorp wonen markante figuren, mensen die iedereen kent en die een dorp maken tot wat 

het is. Daar mogen we in Almkerk Tony Bikker toe rekenen. Als je in de 60-er jaren als donkere 

jongen in Almkerk komt wonen dan ben je vanaf de eerste dag al markant, maar het kleurtje is 
niet het enige wat Tony markant maakt. Deze joviale man kom je overal in het dorp tegen, als lid 
van onze vereniging treffen we hem ook regelmatig op de club.  
Deze maand blaast Tony 84 kaarsjes uit en denkt hij er serieus over na om volgend seizoen te 
stoppen met competitietennis……over markant gesproken.  
Reden genoeg om vanuit de redactie eens bij Tony op de thee te gaan. 
 

 
Goh Tony, om maar gelijk met de deur in huis te 

vallen: “Hoe komt een Arubaanse jongen in ’s 
hemelsnaam in Almkerk terecht?” 
“Ja, dat is een lang verhaal……” (Red.: Daar had ik 
al rekening mee gehouden want Tony is niet zo 

goed in korte verhalen. Als je met hem in gesprek 
raakt, dan moet je daar altijd wat tijd voor 
uittrekken.) 
 
De verkorte versie: 
Tony is op 4 mei 1939 geboren op Aruba. 
Hij groeide op in een samengesteld gezin met 8 

kinderen, 4 meiden en 4 jongens. 
Het gezin was Katholiek en Tony ging naar een 
lagere school waar de lessen werden gegeven door 
broeders van de Orde van De La Salle. 

In 1955 ging de 16-jarige Tony naar Nederland om 
een lerarenopleiding te volgen aan de Katholieke 

kweekschool in Dongen. Die school was van 
dezelfde Katholieke orde als de lagere school 
waarop hij op Aruba zat. Na zo’n 2½ jaar op de 
kweekschool kwam hij erachter dat onderwijzer 
toch niet was wat hij wilde. Vanuit zijn interesse 
voor natuur- en scheikunde is hij daarna een 
analistenopleiding in Breda gaan volgen. 

 
Ondertussen had Tony belangstelling gekregen voor 
Joke, een telefoniste van de Coca Cola fabriek in 
Dongen, waar Tony dagelijks langs kwam. Het 
begon met zwaaien, maar op zekere dag stond Joke 
bij de bushalte, toen heeft Tony haar gevraagd om 

een keer te gaan dansen. Daar bleef het niet bij, 

Joke en Tony trouwden op 9 mei 1964 en werden in 
1965 verblijdt met de geboorte van Eric. 
 

 Via school kon Tony direct na de opleiding aan het 
werk bij Koninklijke Etna in Breda. 
Kort daarna kreeg hij echter een aanbieding om in 
dienst van het ministerie van Aruba te komen 
werken. Na 8 jaar Nederland keerde Tony in 1965 
terug naar Aruba, Joke en Eric verhuisden mee. 

Destijds duurde een vlucht naar Aruba 2 dagen, je 

vloog via Schotland, IJsland, Newfoundland en New 
York. Op Aruba werd Marc geboren. Qua werk kwam 
er echter tegenslag, de werkgever hield zich niet aan 
de vooraf gemaakte afspraken. Daarom besloten zij 
na 8 maanden om terug te keren naar Nederland.  
 

Tony’s zwager had een tweede huisje aan de 
Sjersesteeg, vlak bij de Almweg. Dat huisje konden 
zij huren en zo streek het gezin in 1966 neer in 
Almkerk. 
Aanvankelijk wilde Joke niet in Almkerk blijven, maar 

toen zij actief werd in het vrijwilligerswerk en 

bevriend raakte met moeder Antje wilde zij niet meer 

weg. 

Ondertussen viel er een oproep voor militaire 
dienstplicht bij Tony op de mat, dat kwam niet zo 
goed uit voor het jonge gezin met 2 kinderen. 
Mevrouw Werther, wethouder van de Gemeente 
Almkerk, schreef een brief naar het Ministerie van 
Defensie en kon zo de dienstplicht voor Tony 

afwenden. In 1973 verhuisden zij naar De 
Borchgravestraat, waar Tony nog steeds woont. De 
jongens groeiden daar op. Eric werd zelfstandig 
sportmasseur en is vader van 3 kinderen, Marc werkt 
als piloot bij TUI. In 2008 overleed Joke, een gemis 
dat niet slijt. 
 

In Nederland ging Tony aan het werk bij Martens en 
van Oord, tot hij een aanbieding kreeg om in zijn 

vakgebied te komen werken bij Saybolt een 
laboratorium voor kwaliteitsonderzoek in de 
petrochemische industrie. Tony keurde de kwaliteit 

van de brandstoffen en omdat hij naast Nederlands 
en Papiamento ook Frans, Spaans en Engels sprak, 
moest hij vaak op bezoek bij raffinaderijen in het 
buitenland om te adviseren over het proces, vaak 
naar aanleiding van heersende problemen. Tot zijn 
pensioen heeft Tony bij Saybolt gewerkt. 
 

De sportieve carrière van Tony begon op Aruba, waar 
hij vanaf zijn 13e voetbalde. Er waren meer 
mogelijkheden om te sporten, zoals honkbal, 
basketbal en tafeltennis, maar voetbal vond hij het 

leukst. Aruba had destijds 10 à 15 voetbal 
verenigingen. 
Tijdens zijn studiejaren speelde hij 3 jaar in Dongen, 

tot zijn verhuizing naar Rijen, waar hij 5 jaar voor 
RAK speelde. 
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Eén van de eerste dingen in Almkerk was een 
bezoek aan garage Van de Water met een defect 
aan zijn motorfiets. Daar sprak hij Adriaan de Graaf, 

die secretaris bij Almkerk was, en er werd direct 
beklonken dat Tony in Almkerk kwam voetballen. 
Zijn eerste wedstrijd in Almkerk 1 speelde Tony o.a. 
met Gerrit van Drunen, Hans Kant en Piet Teuling. 

Eigenlijk zou hij op de bank beginnen, maar door 
afwezigheid van Gerrit Romijn (militaire dienst) 
stond hij als rechtsbuiten in de basis en scoorde op 
aangeven van Piet Teuling 3 goals. 
Later heeft Tony de overstap naar Dussen zondag 
gemaakt, daar vierde hij met Dussen 2 z’n eerste 

kampioenschap. Na het Dussense avontuur keerde 
hij weer terug in Almkerk en is daar in de 
jeugdbegeleiding aan de slag gegaan. Tony zat ook 
in het bestuur in de tijd dat Gijs Werther voorzitter 
was. Daarnaast is Tony nog jeugdscheidsrechter bij 

de KNVB geweest. 
 

Naast voetbal ging Tony ook tennissen. Toen zijn 
zoons zo’n 50 jaar geleden bij LTV Almkerk op 
tennisles gingen, is Tony daar ook gaan tennissen 
en doet dat tot op de dag van vandaag nog steeds. 
Omdat zijn linker knie niet meer zo soepel is, lukt 
een sprintje trekken niet goed meer, daarom zit hij 
nu te dubben of hij moet stoppen met 

competitietennis……… 

 De speciale band van de familie Bikker met de familie 
van Breugel kunnen we ook niet onvermeld laten. 
Dat begon toen Cees van Breugel met stukken aan 

zijn brommer in de Sjersesteeg stond (toen nog een 
grindweg). Tony repareerde de brommer en werd 
daarom op zondagochtend uitgenodigd voor de 
koffie op Zauwik. Zo ontstond de vriendschap met 

de van Breugels, de koffie op zondagochtend is een 
traditie geworden en gebleven. Zelfs gingen de 
families samen op vakantie naar de Belgische kust. 
De kinderen van Breugel kwamen tussen de middag 
uit school bij Joke eten, dan hoefden ze niet 
helemaal naar Zandwijk. De hechte band tussen de 

families is een band voor het leven geworden. 
 
Ook de band met Aruba is gebleven. Nog steeds gaat 
Tony jaarlijks naar Aruba, om zijn familie te 
bezoeken. 

 
Tony, bedankt voor dit bijzondere verhaal. 

 
Nico 

 

 

 

 
 

KONINKLIJKE ONDERSCHEIDING VOOR NICO VINK 
 
Woensdagmorgen 26 april werd ons redactielid Nico Vink (64 jaar) 
gedwongen om de  kluswerkzaamheden in zijn tuin abrupt te beëindigen. 
Als een zeer bijzondere verrassing stapte burgemeester Egbert 
Lichtenberg, met een groot gevolg aan familie en vrienden, door de 
toegangspoort. Volslagen verrast werd Nico vervolgens toegesproken en 

later ook toegezongen. Zijne Majesteit heeft het behaagd (‘ík zou zeggen: 
eindelijk’) om deze al jarenlang uiterst actieve en veelzijdige vrijwilliger 
te benoemen als Lid in de Orde van Oranje Nassau. 
 
Uit onderstaand overzicht moge zijn grote betrokkenheid bij met name het leven 
en welzijn in ons eigen dorp nadrukkelijk blijken: 
- Mede-oprichter en voorzitter van de Dorpsraad Almkerk (2010-2019) 

- Loper/teamcaptain/bestuurslid Roparun team Almkerk (2012-2022) 
- Bestuurslid/voorzitter Oranjevereniging Almkerk (1994-2010) 
- Bestuurslid/vrijwilliger VV Almkerk (1989-heden) 
- Vrijwilliger onderhoudscommissie Hervormde Kerk Almkerk (2012-heden) 
- Mede-initiator/coördinator/vrijwilliger dorpsnetwerk Almkerk (2017-2020) 
- Bestuurslid Buurtvereniging De Almvlinders (2018-heden) 

 
Bij onze eigen vereniging vervulde Nico functies als bestuurslid, 
elftalleider, scheidsrechter voor vereniging en voor KNVB. 
Momenteel organiseert hij nog het klaverjassen en is hij 
redactielid/editor van Noar Vurre. De foto hiernaast geeft aan dat de 
V.V.Almkerk, vermoedelijk als enige in het land, beschikt over een 
complete koninklijk gedecoreerde redactie. 

 

Nico, mede namens alle lezers van Noar Vurre, van harte 
gefeliciteerd met deze dik verdiende onderscheiding. 
 

Hendri 
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ALMKERK, EEN CRIMINELE CLUB! 
 
Dit artikel begint bij Gerrit van Drunen. Niet de eerste waar je aan denkt bij deze kop. Erevoorzitter 

nog wel! Zal dit een Marco-Kroon-tje worden? Op het Ministerie van Defensie zullen ze zich ook 

wel ‘ns achter de oren gekrabd hebben. Gaan wij dat ook krijgen met Gerrit van D uit U? 
Niks blijft nog geheim tegenwoordig. Heb je vroeger eens een collega tegen de kont geslagen? 
Het is wachten tot zij of hij erover begint en je op non-actief wordt gesteld. Blijkt er toch iemand 
met een mobieltje te zijn geweest en weg is je carrière.  
Ook wat mogelijk (er is nog geen bewijs of veroordeling) op onze vereniging gebeurd is, komt 
vroeg of laat uit. In dit artikel zullen misstanden van het eerste uur worden onthuld. We hebben 
er lang over gesproken binnen de redactie, maar we vinden het onze journalistieke plicht om ook 

deze kant van de medaille te belichten. 
 
Gerrit begon er zelf over. Hij zei meermaals: “Ge 
mot Teunis van ons ‘ns interviewen, die wèt heel 
veul van vroeger.” Uiteindelijk kwam het ervan. Op 
een gure dag begin maart ging ik met Gerrit naar 

Hendrik Ido Ambacht, waar Teunis van Drunen 

woont. Ik wist toen nog niet dat we op weg waren 
naar een kroongetuige.  
Spannend, hè! Wat zal tie uitgevreten hebben? 
 
De meeste lezers zullen geen actieve herinneringen 
aan Teunis hebben. Teunis is Gerrit’s oudste broer, 

tussen Gerrit en Teunis zit nog Wim. Samen met 
Wim heeft Gerrit DD-reklame opgericht. Ik hoor 
jullie al denken: “Zal DD-reklame ergens een 
dekmantel voor zijn?” 
 
Teunis is een hartelijke man die, ondanks zijn 86 
jaren, gezegend is met een scherp geheugen. Hij 

spreekt met een krachtige stem en is na vele jaren 

randstad het Almkerks nog niet verleerd. 
Hij straalt humor en ook een beetje ondeugd uit. 
Teunis woont alleen in een appartement vlak bij zijn 
dochter met gezin en dit kan niet anders als een 
geliefde opa zijn.  

 
  

 Hij komt beslagen ten ijs. Vier kantjes met 
aantekeningen over vroeger liggen op tafel als we 
het interview beginnen. 
 

Eerst maar eens uitvissen hoe een Uppelnaar in HI 

Ambacht terecht komt.  
Teunis had een opleiding tot etaleur gedaan en ging 
na de opleiding werken bij Studio Snoek in 
Dordrecht. Later heeft hij bij Schildersbedrijf Storm 
in Rotterdam Charlois de zeefdrukafdeling opgezet. 
Daar heeft hij 40 jaar gewerkt.  

Hij kreeg verkering in Den Haag en trouwde met 
Mien Haneveld, ze kregen één dochter. Het gezin 
woonde toen in de Boergoensestraat in Rotterdam. 
Later volgde een verhuizing naar Rhoon en daarna 
naar H.I Ambacht, waar inmiddels de (klein)kinderen  
woonden.  
 

Teunis heeft zelf maar 3 jaar gevoetbald, vanaf 1955 

in de A-jeugd van AVV. 
In zijn Rotterdamse tijd was hij wel 40 jaar lid van 
voetbalvereniging TOGR en bekleedde daar diverse 
functies, o.a. lid van de beheercommissie en 
elftalleider. 

Nu is hij regelmatig als supporter te vinden bij 
Heerjansdam.  
 
Op de vraag “Teunis, van Gerrit hoorde ik da de gij 
veul over de voetbal van vroeger wet.”, brandde 
Teunis los. 
Daarbij bleek dat de oprichting van AVV een 

bijzondere aanleiding had. Het was niet zo zeer een 
sportief idealisme of iets dergelijks, maar meer een 
poging om de criminele activiteiten in Uppel onder 

controle te krijgen. Vooral de Kattenbuurt (van de 
watertoren tot Fort Altena) was een beruchte hoek. 
Eensgezind preekten de zondag na de aankondiging 
van de oprichting van AVV zowel de Gereformeerde 

als de Hervormde dominee dat heel D’n Uppelse Dijk 
rechtstreeks in de hel terecht zou komen. 
 
Ik kijk eens naar Gerrit in de hoop dat hij zou zeggen 
dat Teunis het allemaal niet meer zo goed weet, 
maar niks hoor, Gerrit zit instemmend te knikken, ik 

dacht zelfs iets van trots te zien…… 
 
Blijkbaar had de veroordeling van de predikanten 
weinig indruk gemaakt in het Almkerkse Babylon 
(het is geen toeval dat die toren daar staat), want 

de oprichting van AVV ging gewoon door. 
Jongens die van thuis niet mochten voetballen, zoals 

Gerrit de Peuter, Sjaan vd Meijden, Celis Dekker en 
Adriaan Mol speelden toch mee, hun kleren werden 
door anderen gewassen om thuis geen argwaan te 
wekken. 
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Het twijfelachtige allooi van AVV werd door Teunis 
met diverse anekdotes onderbouwd. 

 
Zo blijkt de legendarische Tarzan, waar ik al veel 
over had gehoord, een moeilijk te handhaven, 
gruwelijk harde, hondsbrutale, licht criminele 

Uppelnaar te zijn geweest, die je maar beter niet 
tegen kon hebben. 
 
Ook de gebroeders Rokus en Leen van Burgel 
(“brave” ooms van uw verslaggever) droegen hun 
steentje bij. Zij zetten, om de stemming te 

bevorderen, voor een wedstrijd tegen Altena twee 
messen in de doelpaal. De door Almkerk gewonnen 
wedstrijd eindigde in een grote rel. Gek hè, toen 
mocht ook al niks. 
Er wordt wel eens gezegd dat een ploeg figuurlijk 

met het mes in de sokken speelde. Nou, dat 
figuurlijk kon je er vroeger bij AVV wel af laten. 

 
Over diezelfde Rokus en Leen gaat het verhaal dat 
zij in de oorlog door een jonge Duitse soldaat 
werden ingerekend, omdat hij hen dronken in een 
plas op straat aantrof. Hierbij pakte Leen het 
geweer van de Duitser af, waarop deze huilend naar 
Nieuwendijk vertrok… 

 
Bij een thuiswedstrijd tegen Zuilichem, over het 
algemeen toch vredelievend volk, brak een 
vechtpartij uit, waarbij 3 Zuilichemmers KO gingen. 
De politie moest er aan te pas komen om de 
gemoederen tot bedaren te brengen. De uitslag van 

de wedstrijd is niet bekend. 
 
Ook binnen de vereniging ging het er hard aan toe. 
Toen er een tweede elftal werd opgericht ontstond 
er ruzie over wie in het 1e en wie in het 2e moest 
spelen. Bestuurslid Janus Vink werd zelfs bedreigd. 
Hij liep met een mes op zak en voor hij ging slapen 

controleerde hij of alle ramen en deuren goed op 
slot zaten. Janus dacht dat het goed was afgelopen, 
maar Pauline moest op 
Zondagmorgen toch constateren dat het gebraden 
konijn uit de kelder was verdwenen. Naar verluid 
waren D’n Witte en D’n Blonde de daders (zij 
moesten waarschijnlijk naar het 2e (red.)). 

 
Zo ben je verslaggever van Noar Vurre en in nog 
geen 5 minuten verandert dat in 
oorlogscorrespondent. 
 
Wat feiten opgesomd door Teunis: 

 
AVV werd opgericht door Janus Vink, Leen van 
Burgel, Jan Vink, Arie van Herwijnen en Hannes van 
Herwijnen. 
 
De eerste bestuurders van deze criminele 
organisatie waren: Arie van Herwijnen (VZ), Janus 

Vink (SECR) en Drikus Pruisen (PM). 
Vergaderingen werden gehouden in Gebouw 

Concordia. 
 
Voetballers van het eerste uur waren: Meindert 
Verlee (keeper), Kees Verlee, Jan Verlee, Simon 
Verlee, Rokus van Burgel, Leen van Burgel (D’n 

Blonde), Arie van Burgel, Piet van Burgel,  

 Henk van Burgel (Tarzan), Wim van Burgel, Jan Vink 
(D’n Witte), Albert Vink (keeper), Gerrit Pelikaan en 

Kees van den Berg. 
 
De eerste sponsors waren Toon Noorloos, Wout 
Noorloos, Kees vd Meijden en Arie van Herwijnen. Zij 

regelden het transport naar uitwedstrijden in een 
Bedford vrachtwagen, stelden een weiland 
beschikbaar als speelveld en lapten geld voor ballen.  
 
In 1949 kon voor het eerst een sportief hoogtepunt 
worden gevierd toen AVV1 kampioen werd in de 2e 

klasse onderafdeling. Een beladen 
beslissingswedstrijd tegen Woudrichem 2 in 
Sleeuwijk was nodig om de competitie te beslissen. 
De Woerkummers hadden de grootste bakkussen, 
maar Almkerk ging met de beker aan de haal, o.a. 

door doelpunten van D’n Blonde en D’n Witte.  
 

Toen Teunis en later Gerrit gingen voetballen was de 
club al een stuk braver. Nergens in het interview 
kwamen strafbare feiten van de gebroeders van 
Drunen naar voren. Nou kan ik me ook niet 
voorstellen dat je je, in een getto als Uppel destijds 
was, staande kunt houden zonder dat je zelf een 
criminele inslag hebt. De redactie houdt zich dan ook 

aanbevolen voor belastend materiaal tegen deze 
“lieverdjes”. 
 
Vooralsnog krijgt Gerrit het voordeel van de twijfel 
en blijft hij “gewoon” erevoorzitter. 
 

Nico 
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UIT DE OUDE DOOS 
 

Almkerk kwam precies 25 jaar geleden terug uit diep dal 
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JAAP MANSCHOT, EEN “WERELDBAKKER” 

 
De bijna 64-jarige Almkerkse bakker Jaap Manschot verkocht 16 jaar geleden zijn 

bakkerij en drie winkels. Zowel fysiek als mentaal zat hij tegen de grens van wat zijn 

lichaam aankon. Nu vliegt hij nog, maar dan op een andere manier. Hij is een 

“wereldbakker” geworden: letterlijk over de hele wereld zet hij nu al zijn ervaring en 

kunde in om de bevolking te helpen aan brood, gebak, pizza’s en al wat er nog meer 

van de enorme productielijnen afkomt.  
 

Min of meer toevallig kwam Jaap in 2007 in 

Gorinchem terecht bij Tromp 

Bakkerijmachines, tegenwoordig in 

Amerikaanse handen onder de naam AMF 

Bakery Systems. Hier worden enorme 

productielijnen gefabriceerd ten behoeve van 

allerlei soorten baksels. Jaap is daarbij de 

‘testbakker’, die moet controleren of alles 

optimaal werkt. Als dat zo is, worden de 

machines weer uit elkaar gehaald en 

verscheept over de hele wereld. Als ze elders 

weer zijn opgebouwd, komt Jaap er (als ‘Field 

Service Baker’) bij om het geheel daar weer 

keurig op gang te krijgen.  

 

Zo maakte hij ondertussen al reizen naar Zuid-

Korea, Mongolië, Rusland, Egypte, China 

(16x), Zuid-Afrika, Kenia, Maleisië, Australië, 

USA, Engeland, Italië, Israël, Bolivia en 

onlangs nog Saoedi-Arabië.  

Het verblijf in Saoedi-Arabië duurde 

tweeënhalve week. “Ik werkte daar dagelijks 

van 7 tot 7, dus 12 uur, zegt Jaap, ook in de 

weekenden. Best zwaar, maar er worden daar 

80 verschillende producten gemaakt op één 

productielijn. Het deeg wordt daar zelf 

gekneed en ik had daar nog een behoorlijke 

discussie, omdat het niet voldeed bij een deel 

van de producten. Van het land heb ik daar dus 

niet veel gezien. Wel viel me op dat er nu ook 

vrouwen achter de balie van het hotel werkten, 

dat was in eerdere jaren nog niet het geval. In 

andere landen was er meestal wel enige 

ruimte voor ontspanning en bezoekjes aan 

speciale attracties. Aan de reis naar Israël heb 

ik drie dagen vakantie vastgeknoopt en is mijn 

vrouw Rianne mee geweest.” 

 

De geschiedenis van bakkerij Manschot in 

Almkerk dateert van 1963, toen het gezin zich 

hier vestigde na de overname van bakkerij 

Schimmel (niet zo’n beste naam voor een 

bakker natuurlijk, red.). Jaap was toen 4 en 

weet nog dat vriend Huib Colijn (even oud) 

toen al nieuwsgierig kwam kijken bij het 

uitladen van de verhuiswagen. 

Het gezin was afkomstig uit Brielle, waar 

Manschot senior een eigen bakkerij had. Opa 

was trouwens ook al bakker, destijds in 

Nieuwerkerk aan de IJssel. 

 Het vak is Jaap dus met de ‘deeglepel’ 

ingegoten en als 15-jarige trad hij dan ook al 

bij vader in loondienst (4 dagen werken, 1 dag 

naar school). Later trad hij toe tot de V.o.f. met 

vader en moeder. 

 
Na hun huwelijk zegde echtgenote Rianne haar 

baan op bij de Rabobank en werd zij ook 

medefirmante, met vooral aandacht voor de 

winkel en de administratie, naast de zorg voor 

de drie opgroeiende kinderen. In 1995 nam 

Jaap de firma-aandelen over van zijn ouders. 

Inmiddels was er al jaren flinke concurrentie 

ontstaan toen de supers ook brood gingen 

verkopen. Verder werd het werk zwaarder door 

allerlei regels rond het invullen van lijstjes, met 

daarbij ook stevige controles. 

Niettemin konden er naast de bakkerij en de 

winkel in Almkerk nog verkooppunten worden 

geopend in Wijk en Aalburg en Nieuwendijk. 

Begin 2007 werd alles verkocht, Jaap was moe 

van het slopende leven als warme bakker en 

bleek later een burn-out te hebben gehad. 

Rianne had ondertussen tijd en energie 

gevonden in een opleiding tot 

huisartsassistente en vond emplooi in 

Giessen/Rijswijk. 

  



26 

Inmiddels heeft zij verder geleerd en is zij daar 

praktijkondersteuner geworden voor 22 uur in 

de week. Jaap gaat vanaf mei een dag per 

week minder werken en wil het nog 3 jaar 

volhouden tot zijn pensioen. 

 
Tijd om in dit interview over te stappen naar 

de VV Almkerk. Jaap is een vaste bezoeker van 

de wedstrijden van het 1e elftal en een trouwe 

deelnemer aan de derde helft met enkele 

goede maten. Gevraagd naar zijn eigen 

voetbalcarrière antwoordt Jaap: “Ik had niet 

het talent van mijn broer, ik heb het niet 

verder geschopt dan het 3e elftal. Wel was ik 

al lid vanaf mijn achtste jaar, ik weet nog dat 

ik me toen heb aangemeld bij secretaris Jan 

van Drunen aan de Brugdam. Alle 

jeugdelftallen heb ik doorlopen.  

Later deed ik op zaterdagmorgen eerst mijn 

bezorgwijk en kon ik na de middag naar het 

veld.  

Vermeldenswaard is nog dat ik op de training 

een keer als keeper was opgesteld en dat ik 

een hard schot van Frans van Drunen uit de 

kruising tikte, maar daarbij wel een gebroken 

pols opliep.” 
 

 Jaap geldt verder als een betrokken lid en vaste 

bezoeker van de ledenvergaderingen. Hij 

maakt zich wel wat zorgen over het reilen en 

zeilen binnen de vereniging. “Het zijn toch 

vooral de ouderen waar veel werkzaamheden 

op neer komen.” Verder zet Jaap vraagtekens 

bij het behouden van de eigen identiteit van de 

vereniging. “Dat begint al met de mogelijke 

fusie met Altena”, stelt Jaap. “Daarvan ben ik 

geen voorstander, ik heb het gevoel dat de 

gemeente ons die eigenlijk door de strot wil 

duwen. Het voelt voor mij niet goed. Ook op 

voetbaltechnisch gebied zet ik vraagtekens. 

Stroken de ambities wel voldoende met het 

inpassen van eigen jeugd? Zijn we wel één 

vereniging? Bestaat er niet teveel afstand 

tussen de verschillende teams? Is de 

onderlinge band wel echt aanwezig? Laten we 

vooral met elkaar genieten van het spelletje en 

de derde helft.” 

 

Tenslotte nog even over de kantinecommissie, 

waarvan Jaap nog altijd deel uitmaakt. “Ik 

wilde daarmee stoppen, met name ook omdat 

ik vaak langere tijd in het buitenland verblijf. 

Mijn vrouw ondersteunde mij altijd, maar 

gelukkig heeft Gerrit van der Meijden nu een 

deel van de activiteiten overgenomen, 

waardoor het nu wel te behappen is. Gerrit 

splitst alle inkoopfacturen en boekt vervolgens 

alles in het computerprogramma. Ik lever hem 

daarbij de omzetcijfers aan en ik betaal de 

rekeningen van de kantine. Wel vind ik het 

jammer dat we sinds Helma nog niemand vast 

terug hebben voor de kantine. Arie heeft het 

weliswaar op de rit, maar alles bij elkaar vraagt 

dat natuurlijk te veel van hem.” 

 

Hendri 
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FIKSE UITBREIDING CLUB VAN 50 
 

De Club van 50 is fiks uitgebreid, nog 2 leden erbij en dan zijn het er ook 50. 
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 PUZZELPAGINA 

 

Ook deze voorjaarseditie weer een woordzoeker en een Sudoku. Onder degenen die de 

goede oplossingen van de woordzoeker én de Sudoku inzenden wordt een prijs van 10 

consumptiebonnen verloot. De uitslag volgt in de volgende editie.  
 

Oplossing van de woordzoeker vorige editie met het thema 

“Oud en nieuw” was: VV Almkerk wenst U een gezond en 

voorspoedig nieuwjaar 

 

Hiernaast de oplossing van de Sudoku van de kersteditie: 

 

Deze maal 9 goede inzendingen: 

- Inge van de Westen 

- Leon Bouman 

- Esther & Kyra Verhoeven 

- Teunis Noorloos            

- Peter Herwig 

- Jan van Helden 

- Lisa Verwoerdt 

- Dyonne van Helden  

- Cees Geerts 

 

De prijs van 10 consumptiebonnen is na loting gewonnen door Esther & Kyra Verhoeven. Van harte 

gefeliciteerd! De prijs wordt uitgereikt bij kantinebezoek en is te besteden in onze kantine (m.u.v. 

speciaal bieren). De animo voor het maken van puzzels is wederom toegenomen. We hopen dat er 

weer veel inzendingen komen, dan kun je in de zomereditie weer een Sudoku en een woordzoeker 

verwachten. Het wordt hopelijk lekker weer om buiten onder de boom of parasol de puzzels op te 

lossen. Veel puzzelplezier !  
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Woordzoeker 

thema : Oranjefeest 

Alle woorden hebben 

met het Oranjefeest te 

maken. Streep de 

gevraagde woorden 

door waarbij de letters 

meerdere keren 

gebruikt kunnen 

worden. Woorden staan 

horizontaal, verticaal en 

diagonaal van links naar 

rechts, van rechts naar 

links, van boven naar 

onder en van onder 

naar boven. De letters 

die overblijven zet je in 

de hokjes onder de 

puzzel, die vormen dan 

een zin met betrekking 

tot de feestdagen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

SUDOKU 

Bij het oplossen van de Sudoku moeten in alle 

blokken, op de horizontale en de verticale rijen de 

cijfers van 1 t/m 9 worden ingevuld. 
 

 

 

 

 

Stuur de oplossing of een foto van je oplossing van 

de woordzoeker en de Sudoku voor eind mei 2023 

naar: noarvurre@vvalmkerk.nl, of per app met foto 

naar 06-12095101, of geef deze af (in de kantine) 

aan een van de redactieleden. 
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AANDACHT VOOR EN DOOR ONZE ADVERTEERDERS: DD-REKLAME 

 

In deze editie besteden wij aandacht aan het familiebedrijf DD-Reklame, gevestigd in 

Sliedrecht. Het bedrijf is eind 1979 opgericht door de broers Wim en Gerrit van Drunen. 

De letters DD refereren aan Drunen-Drunen en reclame met een k was in die jaren nogal 

hip. In 2006 trad Wim terug uit de directie, waarna zoon Gert zijn plaats innam. In 2016 

treedt ook Gerwin toe tot de directie; vader Gerrit doet dan een stapje terug, maar blijft 

nog wel op de achtergrond actief.  
 

Begin jaren tachtig werd het bedrijf 

geautoriseerd verkoper van de Amerikaanse 

gigant 3M, actief op het gebied van 

zelfklevende folies. DD groeide meteen al snel, 

ook door reclames voor IKEA, inmiddels al ruim 

40 jaar een vaste klant. In 1988 werd een 

aansprekende reclameprijs gewonnen voor de 

decoratie van de vrachtwagens van Hak.  

In 1999 ontving men de Golden Sign Award in 

de categorie fleetmarketing/autoreclame. 

Vaste klanten van het eerste uur zijn onder 

andere nog Van den Herik, P&O Ferries, De 

Jong Intra Vakanties, Hornbach en Contiki 

Holidays. Intussen wordt ook al langer 

samengewerkt met P. van der Nat en Solid 

Systems.  

 

 

Ondertussen zijn dus de neven Gerwin en Gert 

de eigenaren/directeuren van het bedrijf. 

Gerwin is verantwoordelijk voor de planning 

van de productie en Gert vooral voor het 

bedrijfsbureau en de commercie. Samen 

bewaken ze het financiële plaatje.  

 

Gert vertelt: “We ontwerpen en produceren 

alles zelf en bij heel grote klussen kunnen we 

opschalen met externe partijen. Onze omzet is 

redelijk gelijk verdeeld over vier hoofdgroepen: 

vrachtwagenreclame, gevel- en lichtreclame, 

bewegwijzering (intern en extern) en POS-

materialen (zoals displays).  
 

 In juni komt er een nieuwe vlakbed 

printmachine en onlangs hebben we onze 

eerste elektrische montagebus aangeschaft. 

We zijn een laagdrempelige organisatie, met 

inmiddels 25 medewerkers.”  

 

Drunen-Drunen gaat dus nog steeds op, hoewel 

in sommige uitingen ook wel Denken en Doen 

wordt gebezigd. Erevoorzitter van de 

V.V.Almkerk Gerrit van Drunen is volgens Gert 

gemiddeld nog twee dagen per week aanwezig, 

adviseert op alle niveaus en behartigt nog de 

belangen van enkele klanten.  

Bij Almkerk zien we ook regelmatig vlaggen en 

diverse spandoeken langskomen. DD kan 

bedrijven hiervoor ook een onderhoudscontract 

aanbieden, waarmee ze er altijd netjes bij 

hangen.  

 

Naast adverteerder in Noar Vurre staan er ook 

reclameborden langs het veld en is het bedrijf 

lid van de “Vrienden van Almkerk. Gert licht 

toe: “We hebben een bepaald budget voor 

goede doelen en sponsoring, wel afhankelijk 

van het resultaat van het voorgaande jaar.” 

Aan de betrokkenheid van Gerrit bij de VV 

Almkerk hoeven we niets toe te voegen, die is 

nog onverminderd groot. Zoon Gerwin woont in 

Almkerk en heeft drie jonge kinderen aan de 

voetbal.  

Gert woont in Gorinchem en heeft twee 

kinderen (20 en 14 jaar) en is niet nauw 

betrokken bij Almkerk. “Wellicht een idee in de 

toekomst wanneer Gerrit mogelijk wat afstand 

zou nemen”, merkt Gert nog op. 

 

Namens de redactie bedanken wij graag de 

heren Van Drunen voor deze nadere 

kennismaking met een mooi en professioneel 

bedrijf en voor hun aandacht voor de 

V.V.Almkerk. 

Hendri 
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